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Protokół X/15 

 

X zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15 grudnia  2015 r., która odbyła się                   

w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku.  

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
10

 a zakończono o godz. 11
10

. 

 

ponadto w sesji udział wzięli:  

 

 Pani Małgorzata Wrońska -  Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Agnieszka Nawrot  – Kopycińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

 Pani Teresa Podlasz - Kalinowska  –  Zastępca Skarbnika Gminy Frombork 

 Pani Ewelina Ślepokura – Dyrektor Miejsko - Gminnego Ośrodka  Kultury we Fromborku 

 Pani Maria Łacko – Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

 Pan Marcin Zamojski – Radca prawny urzędu miasta i gminy Frombork  

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad. pkt 1. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska przywitała przybyłych na sesję 

Panią Małgorzatę Wrońską  Burmistrza  Miasta i Gminy Frombork, radnych, sołtysów, gości, 

pracowników urzędu.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska, otworzyła X zwyczajną sesję Rady Miejskiej                         

we Fromborku.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska  stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną 

liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych. 

 

Ad. pkt 2. 

 

Na sekretarza obrad  zaproponowano radną Jadwigę Urbanowicz.    

Radna Jadwiga Urbanowicz wyraziła zgodę.  

 

ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad została radna Jadwiga Urbanowicz.  
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Ad. pkt 3.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, iż wnioskuje o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                

we Fromborku.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedłożony wniosek.  

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych.  

Przeciwko głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.   

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 12.11.2015 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 12.11.2015 r.   

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2016 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów, 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,  

e) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

f) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Gminy Frombork na lata 2016-2027,  

g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

9.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2015-2027; 

b) zmian w budżecie na 2015 r.;  

c) określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, 

inkasentów oraz określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2016 roku; 

d) opłaty targowej na 2016 rok; 

e) przystąpienia do opracowania aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Frombork                       

z perspektywą na lata 2016-2026; 

f) sprzedaży w drodze przetargu lokalu nr 5 znajdującego się w budynku nr 9 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 62/1, obręb 

Jędrychowo, gmina Frombork dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr EL1B/00026989/4 oraz na sprzedaż stosownych 

udziałów w nieruchomości; 

g) sprzedaży w  drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego gruntu oznaczonego 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 7, obręb nr 2 miasta Fromborka dla której 

Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą                          

o numerze EL1B/00011393/1; 

h) sprzedaży w  drodze bezprzetargowej części nieruchomości oznaczonej według ewidencji 

gruntów jako działka o numerze 1/1, obręb nr 7 Frombork wraz z nieodpłatnym 
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przeniesieniem prawa własności garażu wybudowanego na tej nieruchomości dla której Sąd 

Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą                           

nr EL1B/00005483/4;  

i) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej we Fromborku na 2016 rok; 

j) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 2016 rok; 

k) powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku; 

10. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady na 2016 rok. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

12. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad.                                                                                                                                                   

  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie porządek obrad.   

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radny. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt 4. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że w protokole z IX sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku pojawił się w błąd w pkt 2. Chodzi o wybór sekretarza obrad. Sekretarzem została 

wybrana radna Dorota Strabel, a zapisano błędnie radna Monika Rymkiewicz. Błąd został już 

poprawiony.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie protokół z IX zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 12 listopada 2015 r.   

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymał się od głosu 1 radny.    

 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 5 i 6.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską                

o przedstawianie sprawozdania z realizacji uchwał  podjętych na IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej      

we Fromborku w dniu 12 listopada 2015 r.   

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiała sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w 

dniu 12 listopada 2015 r. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

 

Wykaz podjętych uchwał podczas sesji w dniu 12 listopada 2015  r. oraz sprawozdanie z pracy 

Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. pkt 7.  

 

Radna Anna Żurowska powiedziała, że będzie procedowany budżet. Radna stwierdziła, że ciężko jest                     

z „krótkiej kołdry” czegoś oczekiwać i żądać. Każdy ma ciche nadzieje, że coś się zrobi. Na osiedlu dwie 

ulice, aż „wołają” o to, aby się nimi zająć. Radna dodała, że obecnie następują duże zmiany i słyszała                      

o zmianach  w budżecie centralnym (dopuszczone inne wskaźniki, poszerzenie możliwości). Czy to się 

przekłada na budżety lokalne, samorządowe? Jeżeli tak, warto byłoby się zastanowić, co można byłoby 

do nich włączyć. 

Pani Małgorzata Wrońska powiedziała, że jeżeli chodzi o drogi o których mówi radna, to są to drogi 

powiatowe, nie gminne (ul. Leśna, Kwiatowa). Można ewentualnie składać wniosek z prośbą do powiatu, 

aby je ,,ujął”. Powiat także ma ograniczone środki, musi posiadać dokumentację. Gmina na pewno nie 

zrezygnuje z współpracy z powiatem. Pojawiają się wytyczne do nowych konkursów, ale wiadomo, iż 

trzeba posiadać dokumentację i wkład własny. Jeżeli będzie możliwość pozyskania pieniędzy z budżetu 

centralnego, to przede wszystkim Pani skarbnik będzie pilnowała i występowała o te środki. 

Radna Anna Żurowska stwierdziła, że wszystko ostatnio bardzo się szybko dzieje i ważne  jest,  aby nie 

przegapić takich momentów.  

Radna Anna Żurowska powiedziała, że niektóre dokumenty bardzo ciężko odczytuje się elektronicznie.   

Radna dodała, że ostatnio skorzystała z skopiowania materiałów. Radna zgłosiła wniosek, aby 

egzemplarz materiałów na sesję był dostępny do wypożyczenia. 

Pani Małgorzata Wrońska powiedziała, że dochodzą prośby o dalsze drukowanie materiałów. Pani 

Burmistrz powiedziała, że zostały zainwestowane bardzo duże środki w sprzęt i jest on po to, aby z niego 

korzystać. Ustalone zostało, że jeden egzemplarz będzie dostępny w Biurze Rady. Urząd nie chce się 

cofać i drukować  przy takim budżecie gminy, egzemplarz co sesja składa się mniej więcej z 50 stron, jest 

15 radnych oraz 11 sołtysów, wlicza się jeszcze tonery i pracę pracownika, który cały dzień musi to 

kserować, spinać, pakować i dostarczyć w czasie. Pani Burmistrz dodała, że idziemy z  duchem czasu,                    

ale rozumie, że radni mogą mieć z odczytywaniem pewne problemy. Jeden egzemplarz będzie dostępny                   

w biurze Rady.  

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska dodała, że materiały będą wysyłane zarówno w formacie ,,pdf” jak                       

i w ,,Word”, tak, aby można było je edytować, zaznaczać uwagi, robić odnośniki w  formie 

elektronicznej.  

Radny Robert Markun zapytał, kiedy będzie emitowany program w telewizji ,,Okrasa łamie przepisy” 

nagrywany we Fromborku? 

Sołtys Anna Janicka odpowiedziała, że 24 grudnia.  

Pani Małgorzata Wrońska Burmistrz Miasta i Gminy Frombork powiedziała, że program był nagrywany             

w Parku Astronomicznym. Jeżeli urząd będzie posiadał taką informację, zostanie ona przesłana na email                 

i umieszczona na stronie urzędu.   

 

Ad. pkt 8.  

 

a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Frombork na 2016 rok.  

 

b) Odczytanie opinii komisji i wniosków radnych 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła o odczytanie przez Przewodniczących 

Komisji sporządzonych opinii do projektu budżetu Gminy Frombork na 2016 rok.  
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Radna Magdalena Jakóbczyk odczytała opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu budżetu 

Gminy Frombork na 2016 rok. 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Radna Agata Stankiewicz odczytała opinię Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych w sprawie projektu budżetu Gminy Frombork na 2016 rok 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radna Longina Woelky odczytała opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa                          

w sprawie projektu budżetu Gminy Frombork na 2016 rok. 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) Odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła o odczytanie przez Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów opinii do projektu budżetu Gminy Frombork na 2016 rok.  

 

Radna Monika Rymkiewicz odczytała opinię Komisji Budżetu i Finansów w sprawie projektu 

budżetu Gminy Frombork na 2016 rok. 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

 

Pani Teresa Podlasz – Kalinowska, zastępca skarbnika Gminy Frombork odczytała opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą projektu budżetu gminy Frombork na 2016 rok. 

oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Frombork na lata 2016-2027.   

 

Opinie stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 

 

e) Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych 

 

Pani Małgorzata Wrońska Burmistrz Miasta i Gminy Frombork podziękowała wszystkim komisjom za 

udzielnie pozytywnych opinii do projektu budżetu na 2016 rok. Pani Burmistrz stwierdziła, że budżet 

nie jest wielki, a potrzeby są bardzo duże. Pani Burmistrz dodała, że dalej będzie stała na straży 

budżetu, dyscyplinować pracowników, dyrektorów i kierowników, aby rozsądnie i oszczędnie 

dysponowali środkami. Pani Burmistrz powiedziała, że nie będzie się poddawać, będzie pozyskiwać 

środki oraz egzekwować należności, zobowiązania jakie są względem gminy, aby płynnie realizować 

budżet w przyszłym roku. Pani Małgorzata Wrońska powiedziała, że wniosek złożony przez Komisję 

Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa jest słuszny i potrzebny. Drogi w gminie są do remontu                         

i potrzebują ,,pomocy”. Jako  źródło Komisja wskazała dochody ze sprzedaży  mienia i nieruchomości  

i jest to jeden z głównych dochodów jakie gmina uzyskuje. Pani Burmistrz dodała, że prosi                              

o konsekwencje, gdyż był w tym roku  projekt uchwały, której podjęcie dawało gminie co najmniej 

100 000 zł, a 9 radnych było przeciwko podjęciu uchwały. Pani Burmistrz powiedziała, że może 
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sprzedać nieruchomość, jeżeli rada w uchwale wyrazi na to zgodę. Pani Burmistrza dodała, że aby 

mogła realnie wykonywać wskazówki radnych prosi o przemyślane głosowanie. Pani Burmistrz 

dodała, że liczy, iż  przyszły rok będzie trochę lepszy od obecnego i uda się dobrze realizować 

wszystkie zamierzenia z budżetu.  

 

f) Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Gminy Frombork na lata 2016-2027  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr X/107/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Frombork na lata 2016-2027; 

 
Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

g) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł  projektu uchwały Nr X/108/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork 

na 2016 r.; 

 

Radny Jacek Gawłowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały                            

w  sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2016 r.; 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedłożony wniosek.  

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się 1 radny.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie  projekt uchwały                               

Nr X/108/15 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Frombork na 2016 r.; 

 
Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. pkt 9.  
 

a) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały                               

Nr X/109/15 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2015-2027; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 
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Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.    

 

b) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały                               

Nr X/110/15 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie zmian              

w budżecie na 2015 r.  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

 

c) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł  projektu uchwały  Nr X/111/15 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie określenia dziennych stawek 

opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów oraz określenie 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2016 roku; 

 

Radny Jacek Gawłowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedłożony wniosek.  

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radnych. 

Wstrzymał się 0 radny.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały                               

Nr X/111/15 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie określenia dziennych 

stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobów jej poboru, inkasentów oraz określenie 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2016 roku; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.   

 

d) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł  projektu uchwały  Nr X/112/15 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie opłaty targowej na 2016 rok; 

 

Radny Jacek Gawłowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedłożony wniosek.  

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radnych. 

Wstrzymał się 0 radny.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie  projekt uchwały                               

Nr X/111/15 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie opłaty targowej na 

2016 rok; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 
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Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

e) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały  Nr X/113/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie przystąpienia do opracowania 

aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Frombork  z perspektywą na lata 2016-2026; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

f) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała   tytuł  projektu uchwały  Nr X/114/15 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

lokalu nr 5 znajdującego się w budynku nr 9 posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 62/1, obręb Jędrychowo, gmina Frombork 

dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę 

wieczystą nr EL1B/00026989/4 oraz na sprzedaż stosownych udziałów w nieruchomości; 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w  całości.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedłożony wniosek.  

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 

Wstrzymał się 1 radny.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie  projekt uchwały                               

Nr X/114/15 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu lokalu nr 5 znajdującego się w budynku nr 9 posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 62/1, obręb Jędrychowo, gmina Frombork dla której 

Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr 

EL1B/00026989/4 oraz na sprzedaż stosownych udziałów w nieruchomości; 

 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska ogłosiła 5 minutową przerwę.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska wznowiła obrady X sesji zwyczajnej Rady Miejskiej we  

Fromborku, stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych. 

(nieobecna radna Agata Stankiewicz).  

 

 

g) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr X/115/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

na rzecz użytkownika wieczystego gruntu oznaczonego według ewidencji gruntów jako 



 

9 

 

działka o numerze 7, obręb nr 2 miasta Fromborka dla której Sąd Rejonowy w Braniewie 

Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą   o numerze EL1B/00011393/1; 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

 

 

h) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr X/116/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

części nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 1/1, 

obręb nr 7 Frombork wraz z nieodpłatnym przeniesieniem prawa własności garażu 

wybudowanego na tej nieruchomości dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr EL1B/00005483/4;  

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.   

 

i) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr X/117/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej we Fromborku na 2016 rok; 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

j) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł projektu uchwały Nr X/118/15 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 2016 rok; 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że w przedstawionej uchwale zostały 

wprowadzone zmiany. W załączniku do projektu uchwały (w planie). Zmieniony został załącznik, 

który został przesłany na e-Radę, więc chyba już radni zapoznali się z nim.  

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że zaplanowano dodatkowo kontrole umów i porozumień                    

z wodociągami fromborskimi.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że w tabelce nie ma kolumny ,,osoby 

zaproszone”. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska stwierdziła, że nie ma ww. kolumny tabelce, komisja będzie 

bezpośrednio przed pracą.. w załączniku nie będą umieszczone nazwiska.  

 

Radni zapoznali się z przedstawionym złącznikiem.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie zmiany w  załączniku                   

do uchwały.  
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Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr X/118/15 Rady Miejskiej                  

we Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej we Fromborku na 2016 rok; 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

k)    

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że w związku z rezygnacją radnej 

Magdaleny Jakóbczyk z pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady miejskiej we 

Fromborku wprowadzony został do porządku obrad projekt uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej we Fromborku.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska dodała, że na wspólnym posiedzeniu przedsesyjnym 

radna Magdalena Jakóbczyk  złożyła wniosek, aby Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został 

radny Zbigniew Pietkiewicz. 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała radnego Zbigniewa Pietkiewicza czy wyraża 

zgodę na pełnienie funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz odpowiedział, że wyraża zgodę.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy zgłasza ktoś jakąś inną kandydaturę? 

 

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła kandydaturę rannej Agnieszki Ros.   

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy radna Agnieszka Ros wyraża zgodę na 

kandydowanie? 

 

Radna Agnieszka Ros odpowiedziała, że nie wyraża zgody.   

 

Przewodnicząca rady Radna Barbra Kędzierska poddała pod glosowanie wniosek kandydata radnego 

Zbigniewa Pietkiewicza na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  projekt uchwały Nr X/119/15 Rady Miejskiej we 

Fromborku z dnia 15.12.2015 r. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej we Fromborku; 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. pkt 10. 

 

Przewodnicząca rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Przewodniczące poszczególnych Komisji Rady 

Miejskiej we Fromborku o przedstawienie planów pracy na 2016 rok.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Wiceprzewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych radną Annę Żurowską o przedstawienie planu pracy Komisji.  

 

Radna Anna Żurowska przedstawiła plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych.  

 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów  

radną Monikę Rymkiewicz o przedstawienie planu pracy Komisji.  

 

Radna Monika Rymkiewicz przedstawiła plan pracy Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Przewodniczącą Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa radną Longinę Woelky o przedstawienie planu pracy Komisji.  

 

Radna Longina Woelky przedstawiła plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Pani Małgorzata Wrońska powiedziała, że udzieliła już wszystkich 

odpowiedzi na zapytania.  

 

Ad. pkt 12.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Pani Małgorzata Wrońska powiedziała, że wielokrotnie prosiła                  

w imieniu Pani Dyrektor Zespołu Szkół we Fromborku, aby głosować w akcji ,,czysta łazienka”. Szkoła 

zdobyła bodajże 59 miejsce i będąc w 100, otrzyma zapas środków czystości na najbliższy rok. Na pewno 

pomoże to szkole, przy tak niskim budżecie. Pani Burmistrz podziękowała wszystkim, którzy głosowali, 

gdyż bez głosów mieszkańców nie utrzymana byłaby tak wysoka pozycja. Było już nawet tak, że szkoła 

zajmowała prawie około 100 miejsce i groziło to nie otrzymaniem środków czystości, ale udało się, 

mobilizacja mieszkańców jest duża.  Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska dodała, że jeszcze raz dziękuje 

w imieniu własnym, dyrekcji i uczniów za zaangażowanie.  

 

Radna Longina Woelky powiedziała, że nie bardzo rozumienie zatrudnienie Pani lub Pana sekretarza 

gminy na pół etatu.  

 

 Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Pani Małgorzata Wrońska powiedziała, że tak jak wspominała na 

ostatniej Komisji za pracę i organizacje odpowiada Burmistrz.  Pani Burmistrz dodała, że nie ukrywa, iż 

chciano zrobić rozeznanie kto się zgłosi. Pani Burmistrz powiedziała, że zawsze można zmienić, 

zadziałały także względy finansowe, ale też w pierwszym konkursie chciano zobaczyć rozeznanie. Pani 

Burmistrz powiedziała, że zobaczy się jak konkurs się rozstrzygnie. W późniejszym terminie jeżeli uzna 

się, że rzeczywiście sekretarz na pół etatu nie daje rady wykonać tych obowiązków, czy okaże się, że jest 

ich za dużo, to zawsze można zmienić regulamin organizacyjny z ½ na cały etat.  
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Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że ma pytanie, choć w zasadzie już było głosowanie na temat 

zmiany Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radna dodała, że radni otrzymali wniosek Pani 

Magdaleny Jakóbczyk o rezygnację, poniżej pismo Pana Zbigniewa Pietkiewicza złożonego do wniosku o 

odwołanie Pani Przewodniczącej. Radna zapytała co to pismo miało na celu, poprosiła o wyjaśnienia od 

strony prawnej, w piśmie są jakieś zarzuty, później wycofanie. Radna Jadwiga Urbanowicz poprosiła o  

ustosunkowanie się do tego Pana prawnika i Pana Pietkiewicza.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że pismo jasno określa, że Regulamin Komisji Rewizyjnej nie 

przywidział ścieżki odwoławczej. Inne Komisje Rewizyjne, w innych gminach, miastach, taką procedurę 

przewidziały.  W zasadzie jest to tak, że więcej niż połowa członków rady miejskiej ma prawo wystąpić z 

wnioskiem o odwołanie przewodniczącego. Inaczej ma się to z innymi komisjami, przewodniczącego 

wybierają z pośród własnego grona i odwołują nawet bez wiedzy rady. Po prostu mogą przedstawić przed 

faktem dokonanym.  

Radca prawny Pan Marcin Zamojski powiedział, że jeżeli chodzi o odwołanie to rzeczywiście  jest w 

statucie gminy luka.  Natomiast podstawą odwołania jest ustawa o samorządzie gminnym, która 

wskazuje, iż rada powołuje stałe komisje ze swojego grona i ustala skład osobowe, więc z tego możemy 

wywieść możliwość odwołania.  

 

Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że skoro nie ma jasno przepisu, to proszę o podanie art. na który 

Pan się powołuje.  

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska – Zastępca Burmistrza powiedziała, że w tej procedurze zostało tak 

przyjęte ponieważ w statucie ujęte jest, że członków i przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powołuje 

Rada.  Komisja Rewizyjna jest szczególną Komisja, której powołanie jest wprost nakazane w ustawie. 

Pani Nawrot-Kopycińska powiedziała, że zaproponowana została wersja, że skoro jest wprost napisane, 

że Rada powołuje Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, to został przygotowany projekt uchwały w 

sprawie powołania,  a traci moc poprzednia uchwała. Jest przepis, który został przyjęty w tej uchwale, 

czyli powołania. Dzisiaj rada powołała. 

Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że prosi o podanie artykułu ustawy czy regulaminu, na którym 

to się opiera. 

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska – Zastępca Burmistrza powiedziała, że jest to wprost napisane w 

podstawie prawnej w uchwale.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że  w przypadku rezygnacji jest to proste, po prostu radna 

zrezygnowała.  

Radna Jadwiga Urbanowicz stwierdziła, że skoro nie ma jasnego zapisu…. 

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska – Zastępca Burmistrza powiedziała, że jest w sprawie powołania. 

Radni dzisiaj powołali Przewodniczącego, a tamta uchwała, która było podjęta  pierwsza, została 

uchylona tą uchwałą. I tutaj § 3 załącznika od statutu. 

Pani Małgorzata Wrońska Burmistrz Miasta i Gminy Frombork powiedziała, że regulamin czy statut są 

aktami wewnętrznymi i one nie mogą być niezgodne z ustawami, uchwałami wyższej rangi. I tutaj jest 

luka, bo ten statut ma swoje lata i luka prawna się wkradła i nie był zastosowany regulamin dotyczący 

Rady Miejskiej we Fromborku, tylko ustawa bezpośrednio.  

Radca Prawny Pan Marcin Zamojski powiedział, że  powołując się na inny zapis nie było by podstaw aby 

odwołać.  

Pani Małgorzata Wrońska Burmistrz Miasta i Gminy Frombork dodała, że również powołać nowego.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że pismo wycofał w związku z tym, iż Pani Przewodnicząca, 

stwierdziła, że w jakimś tam czasie,  rada zajmie się rewizją statutu.  

Radna Jadwiga Urbanowicz powiedziała, że nie do końca się zrozumiano, gdyż nie chodzi o sam tryb ale 

także i o pismo, bo tu się zarzuca, że błędnie został powołana Przewodnicząca, a to funkcjonowało rok.  

Radca Prawny Pan Marcin Zamojski powiedział, że zastrzeżenia dotyczą samego trybu wyboru, jak 

dokonano wyboru kandydat. Natomiast z tego co pamięta, radny mówił, iż to nie było na sesji, tylko 

gdzieś tam pokątnie. Natomiast wyboru dokonała Rada.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że konsensus jest taki, że rada  i tak wybrała. To jest fakt.  

Radca Prawny Pan Marcin Zamojski mogą być zastrzeżenia, że kandydat nie był wybrany tak jak w 

chwili obecnej na komisji i przedstawiona kandydatura, tylko gdzieś w sposób nieformalny. Tylko to w 

żaden sposób nie narusza przepisów ustawy i przepisów wewnętrznych, gdyż to Rada dokonała wyboru 
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kandydata. Radca prawny dodał, że radni mieli prawo podać kontrkandydata, az  tego co pamięta                                  

i z protokołu nie wynika, żeby taki kontrkandydat był. 

Radna Jadwiga Urbanowicz poprosiła o opinie prawną dotyczącą całego pisma.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze coś zgłosić.  

Radna Wioletta Krukowska  powiedziała, że Rada wybierała ławników do sądu rejonowego w Braniewie 

i do sąd okręgowego w Elblągu. Radna dodała, że Pani Halina. K w sądzie rejonowym w Braniewie 

została wybrana do rady ławniczej i Pani Ewa W. do rady ławniczej w sądzie rejonowym w Elblągu.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze coś zgłosić.  

Nie zgłoszono zapytań i spraw różnych.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła X zwyczajną 

sesję Rady Miejską we Fromborku.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Sekretarz obrad: radna Jadwiga Urbanowicz   

Protokołowała: Monika Iwańska   

 

 

Obrady X zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 15.12.2015 roku zostały utrwalone 

na płycie CD, która znajduje się w biurze rady. 

 


